



PROTOKOLL #6 2018

Dato:	08.05.2018
Sted:	Konferanse via Skype
Tilstede:	Elisabeth Bolsgård, Siri Kristiansen Fossbakk, Torbjørg H. Olsen, Birgitte Espeseth Heggstad, Magne Gryttingslien
Tid:	Kl. 20.00

Saker til behandling

Sak.nr	
1	Godkjenning av innkalling: Ok.
2	Protokoll fra sist møte, godkjent.
3	Det nye lovverket fra NKK ble godkjent av Årsmøtet og sendt til NKK
4	Ang. mestvinnerlista fortsetter vi som før og deler ut rosetter og diplomer til de 4 beste i hver klasse på lista.
5	Høring fra NKK : Styret gikk for alt. A og har videresendt det til NKK. Dere finner info om høringen på NKK.
6	Til Rasespesialen er biletter og alt klart med dommeren. Vi mangler tilbakemeld. Fra Sandefjord hundeklubb ang. kiosk.
7	Distriktkontakter: Siri har jobbet med å skaffe regionkontakter.
8	Styret har mottatt tilbud fra medlem ang. journalistoppdrag for bladet. Vi i styret mener vi ikke har mulighet for å dekke oppdrag til medlemsbladet, men takker for interessen fra medlemmet. Vi mottar med takk alle frivillige bidrag.
9	På eventuelt tok vi opp tema vederlag til leder/nestleder (for tlf o.l.) Vi tenker på dette til neste møte og tar det som en sak der.

Nytt møte blir 4/6 2018 kl 20 Torbjørg Helene Olsen